
Javno pismo svetnicam in svetnikom OS Idrija 

Ali je Odbor za družbene dejavnosti in OS ( občinski svet ) občine Idrija izglasoval 

nezaupnico Svetom zavodov ??? 

 

Odbor za družbene dejavnosti OS Idrija je na svoji 3. redni seji dne  11. 04. 2023 v točki  9.  

obravnaval  delovno uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v Občini 

Idrija v letu 2022, v četrtek 13. 4. 2023 v točki 16. dnevnega reda pa še Občinski svet Idrije. 

Vsako leto se delovno uspešnost  izvede po kriterijih pravilnikov: Pravilnik o dopolnitvi 

Pravilnika o merilih za ugotavljanje redne delovne uspešnosti direktorjev pravnih oseb 

javnega prava s področja kulture http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-01-2443, 

Pravilnik o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev v osebah javnega prava s 

področja zdravstva   Pravilnik o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev v osebah 

javnega prava s področja zdravstva (pisrs.si), P r a v i l n i k  o merilih za ugotavljanje delovne 

uspešnosti direktorjev s področja šolstva  http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-

01-0548,  Pravilnik o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev s področja 

šolstva (pisrs.si) 

In ostalimi podzakonskimi akti, ki urejajo to področje med drugimi tudi mehanizem ROE, ki 

velja za vse javne uslužbence. 

Ocenjevanje po pravilnikih in kriterijih določenimi v Pravilnikih opravi na letni ravni opravi 

organ, ki je pristojen za imenovanje ravnateljice/direktorice, ravnateljev/direktorjev. To so 

sveti zavodov v katerih so tudi predstavniki Občine Idrija. Število članov s strani Občine 

Idrija v svetih zavodov določijo Odloki o ustanovitvi posameznega javnega zavoda. Torej je v 

tem primeru zagotovljeno tudi pri odločanju o višini uspešnega dela posameznih 

ravnateljic/direktorjev s člani javnega zavoda s strani ustanovitelja zavoda. V  tem primeru 

Občine Idrija. 

Kako se Svet zavoda odloča je določeno na osnovi letnega poročila zavoda za leto 2022 in 

zgoraj omenjenih pravilnikov za posamezne zavode. Obstaja pa tudi izjema, ki jo je za 

ocenjevanje uspešnosti ravnateljev in ravnateljic izdalo z okrožnico dne 16.02 2023 št. 6030-

1/2023/4 Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport kjer navajajo: »V skladu s tretjim 

členom 22. a člena ZSPJS višino dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev določi 

organ, pristojen za njihovo imenovanje. Svet zavoda odloči, koliko odstotkov osnovne plače 

ravnateljev v letu 2022, se nameni za njihovo delovno uspešnost. Ministrstvo bo zavodom 

zagotovilo sredstva za izplačilo delovne uspešnosti ravnateljev v skladu z odločitvijo sveta 
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zavoda. Glede na to, da so bile okoliščine, v katerih so delovali vzgojno-izobraževalni zavodi 

v letu 2022, zelo zahtevne in je bilo poslovanje zavodov oziroma izvajanje vzgojno-

izobraževalnih programov v ocenjevalnem obdobju oteženo, ker je od ravnateljev terjalo 

veliko dodatnih naporov, Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje svetom zavodov priporoča, 

da za redno delovno uspešnost ravnateljev namenijo 5% letne mase osnovne plače 

ravnatelja.« Torej so sveti zavodov ocenjevanje naredili pravilno saj so na svojih sejah potrdili 

nagrade za uspešnost dela v preteklem letu ravnateljic/direktorjem javnih zavodov na osnovi 

letnega poročila o poslovanju za leto 2022  in veljavnih pravilnikov kar je osnova. Postopek 

po potrditvi Sveta zavoda se nadaljuje v skladu z  3. odstavek 7. člena Uredbe o plačah 

direktorjev v javnem sektorju (Uradni list RS, št. 68/17, 4/18, 30/18, 116/21, 180/21, 29/22, 89/22, 

112/22, 157/22 in 25/23)  

Od tu naprej  prihaja do  večne dileme : Kaj pomeni zavrnitev sklepov Sveta zavoda  s strani 

Občinskega sveta ?  Kaj pravzaprav  od dokumentacije je potrebno predložiti za objektivno 

odločanje Odborov kot posvetovalnih organov občinskega sveta in jasno  samega občinskega 

sveta. Verjetno bi bilo pravilno, da je dokumentacija, ki je bila predložena Svetu zavoda o tej 

zadevi enaka tudi na seji  občinskega sveta.  Tu je stara praksa taka kot je, se mi pa nekako ne 

zdi logično, da na občinskem svetu najprej obravnava nagrade, čez mesec dni pa letna 

poročila o poslovanju za preteklo leto. Tu mislim , da bi morali postopek ocenjevanja in 

izvesti po obravnavi letnega poročila, saj je to ena izmed osnov.Tudi v javnem podjetju 

Komunala nadzorni svet potrdi nagrado direktorici šele po potrjenem letnem poročilu o 

poslovanju za preteklo leto, kar poudarjam , da so sveti zavodov pravilno  naredili. 

Letos se je prvič zgodilo , da Odbor za družbene dejavnosti in OS nista potrdila sklepov o 

delovni uspešnosti v predlaganem besedilu sveta zavodov. Kaj to pomeni  v praksi ? Po 

mojem vedenju ne veliko. 

Torej je glasovanje na odborih in občinskem svetu ( po mojem mnenju ) neutemeljeno, saj 

niso bile podane osnove za odločanje oziroma samo potrditve sklepov sveta zavodov.  

Verjetno bi s strani občinske uprave in  predsednice Odbora za družbene dejavnosti ter 

Župana potrebna še bolj temeljita obrazložitev v smislu »preprosto in logično«. 

Drugo kar je pomembno je, da na okrožnici Ministrstva za šolstvo navajajo, da bodo 

upoštevali samo odločitve sveta zavoda. Hkrati pa 5% uspešnost priporočajo ni pa nujna.  

Postavlja se vprašanje: Zakaj potem mnenje in potrjevanje na občinskem svetu? Razen za  

zavode v 100% pristojnosti občine. Kje je tu statutarno pravna komisija? Pričakoval bi tudi 
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njihovo obravnavo.  Saj je vendar njihova naloga, da so v proceduri pravno pravilno in 

pravočasno pripravljeni dokumenti in tudi pravočasno obravnavani na občinskem svetu. 

Tako je vloga s strani Osnovne šole Idrija prišla na občino že 1. 3. 2023. Rok za obravnavo pa 

je 30 dni od pravilno prispele vloge. Naslednji problem je Vrtec Idrija. Po pravilniku nagrada 

ne pripada ravnateljici, ker je vrtec posloval negativno (predvidevam), kljub temu, da je pol 

leta ravnateljica opozarjala na probleme dviga stroškov iz naslova energetske krize, cene 

hrane in storitev… itd. 

Kako je glasoval odbor za  družbene dejavnosti in občinski svet lahko preberete na spletni 

strani  Občine Idrija. Ampak eno ugotovitev pa moram komentirat iz zapisnika Odbora za 

družbene dejavnosti - in to je: »Vsi člani odbora so se strinjali, da so ocene previsoke«. 

Lepo prosim za argumente te ugotovitve? Iz letnega poročila o poslovanju zavodov to 

zagotovo ni bilo možno razbrati. Argumentov torej iz zapisnika ni razbrati. Nekaj pa je 

potrebno tudi vedeti, v primeru ko se sprejemajo sklepi in so 100% zavrnjeni je potrebna 

OBVEZNA OBRAZLOŽITEV SKLEPA! 

Tu pa pridemo do problema iz naslova : Ali je Odbor za družbene dejavnosti in OS ( 

občinski svet ) občine Idrija izglasoval nezaupnico Svetom zavodov ??? 

Nenazadnje pa je potrebno vedeti, da nagrade izhajajo tudi iz naslova Zakona o delovnih 

razmerjih, panožnih in kolektivnih pogodb ter same pogodbe o zaposlitvi. Te pa brez soglasja 

imenovanih niso javne.  

 

Branko Lapajne, Idrija 


